
Referat fra bestyrelsesmøde i GF Fresiahaven. Afholdt den 25.11.2021 hos
Hanne.

Vi holder vores ordinære generalforsamling den 22. februar 2022 kl. 18.00, og det bliver med
spisning, hvis corona situationen er til det.

Vi diskuterede derefter, om vi skal have vejbump, som det blev os pålagt ved sidste
generalforsamling.
Vi mener ikke, at det er nødvendigt med vejbump, det er kun få, der kører stærkt, og de vil
vel så også gøre det mellem bumpene
Lydene af biler, der kører over, er også generende.
Skulle de være af asfalt eller plastik, de er ikke kønne, de kan blive ødelagt ved sneskrabning.

Bjarne undersøger, hvad et springvand koster.

Arbejdsdagen bliver den 18.06.2022.

Vi sætter nogen nye rønnetræer, i stedet for de 3 bag Bjarne, der er gået ud.

Fliser i indkørslen til Fresiahaven, er ikke lagt ordentlig, Bjarne ringer til firmaet.

Næste møde bliver den 20.01.2022 hos Bjarne.

Den 5. december 2021
Finn Kromann


